



عمادة شؤون الطلبة

نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024



<p>Club Name: Tolerance Club</p>	<p>اسم النادي: نادي التسامح</p>
<p>A Brief Overview of the Club: The Tolerance Club aims to instill the concept of tolerance as a lifestyle among ambitious Emirati youth who can shape the future. It represents a strategic goal for the Ministry of Tolerance and Coexistence. As the ministry implements various initiatives to promote tolerance and human brotherhood, emphasizing the value and role of youth in society, especially university students, it collaborates with universities to establish tolerance clubs or guide existing clubs in disseminating the importance of tolerance and human brotherhood. This is accomplished by organizing student activities and initiatives designed to raise awareness and equip students with the necessary skills to embody the values of tolerance and coexistence in their behavior and university life. Therefore, the club will work hand in hand with students, targeting the university community to spread and promote the values of tolerance, achieve good citizenship, and serve the nation. It aims to project a positive image of Al Ain University students in the local and professional community.</p>	<p>نبذة مختصرة عن النادي: يهدف نادي التسامح إلى غرس مفهوم التسامح كأسلوب حياة بين الشباب الإماراتي الطموح الذي لديه القدرة على تشكيل المستقبل. وهو يمثل هدفاً استراتيجياً لوزارة التسامح والتعايش. وفي الوقت الذي تنفذ فيه الوزارة مبادرات مختلفة لتعزيز مفاهيم التسامح والأخوة الإنسانية، مع التأكيد على قيمة ودور الشباب في المجتمع، وخاصة طلاب الجامعات، فإنها تتعاون مع الجامعات لإنشاء نوادي التسامح أو توجيه الأندية القائمة في نشر قيم التسامح والأخوة الإنسانية. يتحقق ذلك من خلال تنظيم أنشطة ومبادرات طلابية تهدف إلى زيادة الوعي وتزويد الطلاب بالمهارات اللازمة لتجسيد قيم التسامح والتعايش في سلوكهم وحياتهم الجامعية. لذلك، سيعمل النادي جنباً إلى جنب مع الطلاب، مستهدفاً مجتمع الجامعة لنشر وتعزيز قيم التسامح، بهدف تحقيق المواطنة الصالحة وخدمة الأمة. ويهدف إلى إبراز صورة إيجابية لطلاب جامعة العين في المجتمع المحلي والمهني.</p>
<p>Club Goals:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Establishing concepts and values of tolerance among university students and the university community. 2. Promoting a sense of belonging and good citizenship among students. 3. Disseminating love, respect, and participation among students through practical and non-curricular activities. 4. Enriching the professional community with scientific and human competencies capable of working in a multicultural environment. 	<p>أهداف النادي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. ترسيخ مفاهيم وقيم التسامح بين طلبة الجامعة ومجتمع الجامعة. 2. تعزيز قيم الانتماء والمواطنة الصالحة بين الطلاب. 3. نشر المحبة والاحترام والمشاركة بين الطلبة من خلال الأنشطة العملية المنهجية واللامنهجية. 4. إثراء المجتمع المهني بالكفاءات العلمية والإنسانية تتمكن العمل في بيئة متعددة الثقافات.
<p>The main task of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Managing the club and the student teams involved. 2. Providing support and assistance to students participating in club activities. 3. Holding regular meetings and presenting quarterly reports. 4. Planning activities and events that promote the values of tolerance in collaboration with students. 5. Leading activities and events promoting tolerance and human brotherhood in the university. 6. Participating in competitions presented as part of the Tolerance Clubs initiative. 7. Supporting university students in participating in the events and activities of the Tolerance Club. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. المهام الرئيسية للنادي: 2. إدارة النادي والفرق الطلابية المعنية. 3. تقديم الدعم والمساندة للطلبة المشاركين في أنشطة النادي 4. عقد الاجتماعات الدورية وتقديم التقارير الفصلية. 5. التخطيط للأنشطة والفعاليات التي تعزز قيم التسامح بالتعاون مع الطلبة. 6. قيادة أنشطة وفعاليات متعلقة بتعزيز التسامح والأخوة الإنسانية في الجامعة 7. المشاركة في المسابقات المطروحة ضمن مبادرة أندية التسامح 8. دعم طلبة الجامعة للمشاركة في فعاليات وأنشطة نادي التسامح

<p>8. Develop an annual plan for initiatives or activities for upcoming semesters.</p>	<p>9. وضع خطة سنوية للمبادرات او الانشطة للفصول الدراسية اللاحقة</p>
<p>Suggested Activities related to the nature of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Participation in competitions organized by the Ministry of Tolerance. 2. Hosting a dialogue session on the concepts and values of tolerance. 3. Organizing an activity that reflects the values of tolerance during the national day's celebrations. 4. Celebrating Tolerance Day. 5. Sending a weekly message to students through social media channels expressing one of the values of tolerance. 	<p>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. المشاركة في مسابقات وزارة التسامح. 2. جلسة حوارية حول مفاهيم وقيم التسامح. 3. نشاط يترجم قيم التسامح خلال احتفالات المقرين باليوم الوطني. 4. الاحتفال بيوم التسامح 5. ارسال رسالة أسبوعية للطلبة عبر وسائل التواصل الاجتماعية تعبر عن أحد قيم التسامح
<p>Comments or notes:</p>	<p>أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)</p>
<p>Faculty member</p> <p>Al Ain:</p> <p>Name and signature: Dr. Dina Tahat</p> <p>Abu Dhabi:</p> <p>Name and signature: Dr. Salwa Al Majali</p> <p><i>د. سلوى المجالي</i></p>	<p>عضو هيئة التدريس (ممثل النادي)</p> <p>مقر العين:</p> <p>الاسم والتوقيع: د. دينا طاهات</p> <p>مقر أبو ظبي</p> <p>الاسم والتوقيع: د. سلوى المجالي</p> <p><i>د. سلوى المجالي</i></p>
<p>Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Ghadeer alnabelsi</p> <p>Name and signature: Ghadeer alnabelsi</p> <p>Abu Dhabi:</p> <p>Name and signature: ليلى الكثيري</p>	<p>الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين: غدير النابلسي</p> <p>الاسم والتوقيع: غدير النابلسي</p> <p>مقر أبو ظبي:</p> <p>الاسم والتوقيع: ليلى الكثيري</p>